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Szöveges beszámoló: 

Ebben az időszakban főleg tanulmányi problémák jelentkeztek, ezeket próbáltuk a 

szakterületi csoporttal közösen orvosolni. Szóval főleg hallgatók különböző kérdéseire 

válaszoltam, a tanrenddel és kérvények írásának/leadásának módjával kapcsolatban. Illetve 

most, hogy már ténylegesen is elkezdték a hallgatók felvenni a tárgyaikat, az ETR előfeltétel 

tévedéseire is fény derült, ezen hibák javítása folyamatban van. 

Több hallgató is megjegyezte, hogy egyes kurzusokkal, vagy éppen az azokat oktatókkal, 

komoly problémák vannak, némelyik sérti a HKR-t is. Viszont eddig nem minden esetben 

kerestek meg, és néha csak szóbeszédként jutott el hozzám vagy a Szacs tagjaihoz, hogy 

ilyen meg, olyan dolgok történtek. Ezek ellen nyílván nem tud(t)unk fellépni, vagy segíteni 

rajtuk. Ezért összeállítottunk egy kérdőívet, melyben konkrét problémákról kérdezzünk a 

hallgatókat. A valóságban hasonlít az OMHV-ra. A kiértékelésnek augusztusban látunk neki, 

az eredmények alapul szolgálnak majd egy széleskörű konzultációhoz az Intézet Igazgatóval, 

melyen akár több érdeklődő hallgató is részt vehet. 

Még június elején lezajlott az új mentorok szóbeliztetése, jövőre 15 bioszos mentor áll majd 

a gólyák szolgálatába. 

Választmányi delegáltságomnak eleget tettem (leszámítva egyet), a leveleket az évfolyam 

listákra továbbítottam. Illetve a Gólyanyúzba a szakterületről szóló cikket megírtam. 
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